
 

Protokoll 

Styrelsemöte Ljungby MK  2021-03-23 

§ 1 
Närvarande:              Hans Karlsson, Christer Landén, Björn Wilén, Berndt Skogelind, Lars Danielsson, Frankie 

Larsen och Conny Johansson 

§ 2 

Mötets öppnande:   Hans K hälsade välkomna och öppnade mötet. 

  

§ 3 

Mötesform: Teamsmöte  

§ 4 

Justering prot.:         Att justera dagens protokoll valdes Lars Danielsson 

§ 5 

Föregående prot: Hans sänder årsmötesprotokollet till styrelsens ledamöter.                                   
Monteringen av den virtuella utrustningen är i stort färdig. Uppstart troligen nästa vecka.                
Alla fakturor för de olika arbetena ej inkomna. Medför att de sista bidragen ej utbetalts.           
Christer och Frankie skall träffas i klubblokalen för uppdatering av hemsidan.  Bland annat 
skall en flik för virtuell verksamhet läggas till.                
Hans K har varit i kontakt med Lagans Byggnads (Lars Sjödahl) om flyttbar byggnad. Flytt av 
byggnad  utförs av GJ, Gustav R. Johansson (Marcus Jonsson). Hans K träffar berörda den 
25/3 för att få klarhet iom byggnaden är lämplig för oss och möjlig att flytta. Flytt skall ske 
före semestern. Lagans Bygg tillfrågas om grund till byggnaden.                                                                               
Viltstaket från E 4:an som skall användas till banan är insamlat. Christer undersöker vidare 
om stolpar till detsamma.                                                                                                                
Christer har också varit i kontakt med Sunnerbogymnasiet om tillverkning av grindar. Skolan 
gör detta.                                                                                                                                    
Manöverbana ej påbörjad. Conny J gör detta.  

§ 6 

Virtuell verksamhet: Frankie och Christer informerar, att för de intresserade, skall ges möjlighet till ett 
deltagande i nationellt och internationellt tävlande. Detta erfordras en ”licens” till en 
kostnad av 86 Euro/år för klubben. De som vill tävla i större sammanhang söker egen licens 
för Virtuellt  via Lots. Kostnad för denna licens tas fram. Beslutades att köpa  lämpliga spel 
till anläggningen. 

§ 7 

Ekonomi F-R: Beslutades att Hans K kontaktar Magnus Gunnarsson på kommunen om bidrag. Vidare 
diskuterades att göra/ta hjälp att göra ny ansökan till arvsfonden. Frågades även om att 
söka från Dahlinsfonden. Detta inte möjligt då den endast ger bidrag till föreningar i gamla 
Berga Kommun. 

§ 8 

Medlemmar: Utskick görs till medlemmarna med påminnelse om obetalda avgifter. Årsmöterprotokollet 
bifogas.  Conny tillställer Christer uunderskrivet protokoll. 

§ 9 

Bil-O: Conny meddelar att ett förslag på tävlingsbana är framställt. Inga tillstånd tagna. Efter 
kontroll med Bil-O-utskottet och SBF är tillståndsavgiften för hela arrangemanget 10700:-. 

 

 

 



 

§ 11 

Klubblokalen: Delar av befintlig ljudisolering flyttad till stora lokalen. Beslutades att inköpa nya pesienner. 
(Christer).                                                                                                                                      
Christer och Berndt kör bort befintligt skräp. Beslutades att städa lokalen den 8 april kl 
18.00. Alla kallade.                 
Teleabonnemanget med Telia uppsagt per den 22 april. Fiber är nu ansluten.  

 

§ 12 

Nästa styrelsemöte: Tisdagen den 27 april kl 18.30 

§ 13 

Mötets avslutning:   Hans K tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.                                            

Ordförande:    Sekreterare: 

 

…………………………………………..  ……………………………………………………. 

Hans Karlsson    Conny Johansson 

Justerat: 

 

............................................................. 

Lars Danielsson 


